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Abstract (en)
A unit of building components is intended to be provided which consists of a comparatively small number of profiles but nevertheless offers the
possibility of being able to adapt window frames to the particular requirements and conditions in a simple manner, it moreover being intended to
be possible to fasten the casements in the window frame in such a manner that the former are to be opened either to the outside or to the inside.
For this, in the case of casements to be opened to the inside or the outside, only one profile (1) produces the window frame and, for casements
to be opened to the inside or the outside, only one profile produces the jamb or jambs which may be present. For casements to be opened to the
inside, only one profile (2) produces the casement or casements, both for attaching to a window frame and also to one or more jambs which may be
present. <IMAGE>

Abstract (de)
Es soll ein Bauelementensatz geschaffen werden, welcher aus einer vergleichsweise geringen Anzahl von Profilon besteht und dennoch die
Möglichkeit bietet, in einfacher Weise Fensterrahmen den jeweiligen Anforderungen und Gegebenheiten anpassen zu können, wobei es überdies
möglich sein soll, die Flügelrahmen im Blendrahmen so anzuschlagen, daß diese entweder nach außen oder nach innen zu öffnen sind. Dafür
ergibt bei nach innen oder nach außen zu öffnende Flügelrahmen lediglich ein Profil (1) den Blendrahmen und für nach innen oder nach außen zu
öffnende Flügelrahmen lediglich ein Profil den oder die gegebenenfalls vorhandenen Pfosten. Für nach innen zu öffnende Flügelrahmen ergibt bzw.
ergeben lediglich ein Profil (2) den oder die Flügelrahmen sowohl für die Anbringung an einem Blendrahmen als auch an einem oder mehreren
gegebenenfalls vorhandenen Pfosten.
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